
 

Referat 

 

Forretningsudvalgsmøde mandag 22-5-2023 

kl. 19.00 i Hallens Cafeteria 

 

Tilstede: Per, Jeanette, Knud Erik, Anker og Lone  

Afbud: Niels og Finn 

 

• Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt uden tilføjelser 

• Økonomi v. Jeanette 

Økonomi gennemgået af kassere 

• Nyt fra Ajstrup 

Ingen fremmødt  

• Nyt fra Brændskov 

Anker fortæller at alt er godt 

• Nyt fra Borgerforeningen 

Ingen fremmødt  

• Nyt fra TUI 

Der er godt nyt fra badminton. Der er fundet ny formand og 2 trænere. 

Der har været afholdt møde med DGI, som bidrager med gode ideer og mulighed for støtte 

• Nyt fra Frikirken 

Ingen Fremmødt 

• LAK v/ Jeanette 

Der har været snakket meget om skolelukninger. Der har været indlæg i Vodskov avisen 

• ROHB v/ Lone 

Her har der også været snakket skolelukning, og hvad vi sammen kan gøre, 

• Planlægning af by møde 

Der er 2 datoer i spil. Skal det være d. 9. eller 10. sep. Kl. 10 ? 

Vi afventer udmeldinger fra foreningerne. 

• Skolelukning 

Vi skal sammen forfatte et åbent brev til politikkerne, så de kan læse at vi værner om vores skole. 

Det skal være klar til onsdag d. 31.5. Jeanette og Lone laver udkast, og indhenter indlæg fra relevante 

foreninger/bestyrelser. 

 

• Aktive projekter –  

Cykelbane – Lone  

Den er opsat og afventer endelig godkendelse 



 

Middelalderdage – markedspladsen 

Container skal flyttes, vi afventer melding fra kommunen 

Elcykel forsøg 

De kommer, men ingen dato endnu 

Gederne 

Der er gået hul på en vandslange, Birgit og Jeanette er på sagen 

Flydeplatform 

Leverandøren arbejder på en ny løsning 

• Ideer til puljesøgning 

Kan der etableres kunstige øer i ultvedsøerne, til gavn for dyrelivet ? 

Film om byen, Per undersøger om Techcollege kan være behjælpelige  

Toiletvogn 

Ny belægning på stierne ved søerne  

• Næste møde 

Vi holder sommerferie og næste møde er den 28/8 kl. 19 

Hvis der opstår noget må vi løse det på telefon eller mail 😉 

• Evt. 

Der er søgt 6 stk mooncars fra fårup sommerland 

Der er ansøgt om varebure fra Aldis hovedlager 

Anitta vil gerne fremmøde fra Venstre på møder, hun er velkommen 

Knud Erik arbejder på en løsning på udlejning af borde /stole som er købt i forbindelse med 

middelalderdage. 

 

 

Lone Sudergaard 


